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Mondelinge vragen

Varend ontgassen toegestaan in Zwolle

Geacht college,

De IJssel is een drukbevaren rivier waar ook veel vrachtschepen over varen. Sommige van deze 
schepen gebruiken de IJssel bij Zwolle om varend te ontgassen. Daarbij blaast een schipper zijn tanks 
en leidingen met ventilatoren door:: de stoffen verdampen en komen in de lucht terecht tijdens het 
varen. Zoals de Inspectie Leefomgeving en Transport ook stelt: “Varend ontgassen is onwenselijk en 
belast omwonenden, de bemanning van schepen en het milieu.” Toch is het op de IJssel in Zwolle 
toegestaan dit te doen, anders dan bijvoorbeeld ter hoogte van Deventer en Kampen waar dit 
verboden is. Terecht dat veel Zwollenaren zich zorgen maken over gezondheidsschade die dit lozen 
van giftige dampen op kan leveren. Wat ons betreft komt hier dan ook snel een einde aan zodat onze 
buitenlucht weer wat schoner wordt.

Daarom stelt D66 de volgende vragen:

1. Klopt het dat schepen nu door middel van varend ontgassen gevaarlijke en ongezonde 
stoffen in Zwolle kunnen lozen?

2. Waarom is dit op de IJssel ter hoogte van Deventer en Kampen niet toegestaan en in Zwolle 
wel?

3. Heeft de gemeente zicht op hoe vaak er varend ontgast wordt en welke gezondheidsschade 
dit met zich meebrengt?

4. Is de gemeente op de hoogte van de juridische kaders waarbinnen zij zelf gerechtigd zijn hier 
een verbod voor in te voeren?

5. Is de gemeente van plan varend ontgassen binnen de gemeentegrenzen te verbieden? Zo 
nee, waarom niet?
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